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Abstract (en)
[origin: WO2024165376A1] An electronically controllable reflector (RIS), comprising at least one reflector element (RE), each having at least a first
antenna element (AE-RX), which is designed to receive a reception signal (DS-TX) as an input signal (S-RX) with a first polarisation (POL1), and an
amplifier device (AMP, UNI-AMP, Bi-AMP), which is designed to electronically amplify the input signal (S-RX) and to output it as an output signal (S-
TX), and at least a second antenna element (AE-TX), which is designed to transmit the output signal (S-TX) with a second polarization (POL2) as
a transmission signal (DS-RX), and a control device (CRTL), which is designed to control the magnitude and/or phase of the output signal (S-TX)
using electronic control means in order to form a controllable antenna characteristic of the reflector, the second polarization (POL2) differing from the
first polarization (POL1).

Abstract (de)
Elektronisch steuerbarer Reflektor (RIS), umfassend zumindest ein Reflektor-Element (RE), aufweisend jeweils zumindest ein erstes Antennen-
Element (AE-RX), welches dazu eingerichtet ist, ein Empfangssignal (DS-TX) als Eingangssignal (S-RX) mit einer ersten Polarisation (POL1) zu
empfangen, und eine Verstärker-Vorrichtung (AMP, UNI-AMP, Bi-AMP), welche dazu eingerichtet ist, das Eingangssignal (S-RX) elektronisch zu
verstärken und als Ausgangssignal (S-TX) auszugeben, und zumindest ein zweites Antennen-Element (AE-TX), welches dazu eingerichtet ist, das
Ausgangssignal (S-TX) mit einer zweiten Polarisation (POL2) als Sendesignal (DS-RX) zu senden, und eine Steuer-Vorrichtung (CRTL), welche
dazu eingerichtet ist, das Ausgangssignal (S-TX) in Betrag und/oder Phase mit elektronischen Steuer-Mitteln zu steuern, um eine steuerbare
Antennencharakteristik des Reflektors auszubilden, und dass sich die zweite Polarisation (POL2) von der ersten Polarisation (POL1) unterscheidet.
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